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Verslag Algemene Leden Vergadering Heuvelrug Energie 22 mrt 2023 

1. Opening 

Voorzitter Martijn de Loor heet alle 23 aanwezigen welkom. Een ALV in het voorjaar in plaats van het 
najaar was het streven, dit is gelukt. Er is een compact programma, nu alleen voor leden, waarin we 
de financiën voorleggen aan de vergadering ter goedkeuring. Voor de geplande toelichting op 
activiteiten in 2022 en een deel van 2023 wordt een 2e vergadering gepland. 

2. Financiën 

a. Jaarrekening 2022 
Penningmeester Jolt Oostra licht de jaarrekening en balans van 2022 toe. 

 

De inkomsten in 2022 zijn voor grootste deel bepaald door de subsidie van het communicatieproject 
dat HE mede-faciliteert voor Energie van Utrecht. Daarnaast is uitgekeerd vanuit de ‘no cure no pay’ 
lening vanuit het ontwikkelfonds. De directe ledenbijdragen zijn sterk gedaald. De ledenbijdragen 
van GreenChoice voor 2022 worden pas in 2023 ontvangen. 

Wat de uitgaven betreft zijn de bestuurs- en communicatiekosten fors lager dan begroot. Deze zijn 
nu meer in balans met de inkomsten. De lening van het ontwikkelfonds dekt de kosten die in 2021 en 
2022 zijn gemaakt voor de zonneveldprojecten waarbij HE betrokken was.  

Zonder Energie van Utrecht-communicatie-inkomsten, zonder projectinvesteringen, en zonder 
eenmalige uitkering van € 770 (komt ten laste van een reservering uit 2021), en mét uitgestelde 
GreenChoice vergoeding over 2022 komt het resultaat uit op +€ 492,65. 
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b. Kascommissie 
Vervolgens licht Jeroen Hinfelaar, die samen met Jaklien Vlasblom (niet aanwezig) zitting heeft in de 
Kascommissie, toe wat hun bevindingen zijn. De Kascommissie heeft de boeken en stukken van het 
boekjaar 2022 gecontroleerd, en haar bevindingen in een verslag vastgelegd. Jeroen Hinfelaar geeft 
aan dat meer grip op het ledenaantal welkom is, dit geeft nu onzekerheid in de te verwachten 
inkomsten.  

Harrie Swarte vraagt of het niet beter is om OM - waarover bij punt 4 meer - als stelpost in de 
begroting op te nemen. Ook vindt hij dat de cursus Energieboswachter die hij gaat volgen ook in het 
financieel overzicht terug zou mogen komen. Peter Haring mist CC4U als bate in de begroting en 
tevens een reservering voor de Harry Karreman prijs. Martijn de Loor zegt een herziene begroting 
toe waarin deze zaken toegevoegd en/of verwerkt zullen zijn, en vraagt de leden in te stemmen met 
deze voorlopige begroting. De leden stemmen in. 

De Kascommissie wordt bedankt voor haar werk. Jaklien Vlasblom neemt afscheid van de 
Kascommissie en Theo land meldt zich aan om in 2024 en 2025 de kascontrole op zich te nemen. 

3. Verslag vorige vergadering 

a. Financiën -> Kascommissie 
Het verslag van de ALV van 8 sept 2022 wordt goedgekeurd met het verzoek van Jeroen Hinfelaar om 
de tekst onder 2. b. Kascommissie te wijzigen in ‘treedt toe tot de kascommissie’. 
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4. Lidmaatschap OM  

Huib de Vriend licht OM | Nieuwe Energie toe. Het doel van OM is: heel Nederland zo snel mogelijk 
om te laten gaan van grijze stroom naar 100% duurzame stroom uit eigen buurt. OM heeft geen 
winstoogmerk, dus hoe meer energie zij leveren, hoe meer ze terug kunnen geven ten behoeve van 
het verlagen van ieders rekening, en aan duurzame projecten in eigen buurt. De preferente 
leverancier tot nu toe, GreenChoice, blijkt coöperaties als Heuvelrug Energie niet de ondersteuning 
te bieden die verwacht mag worden. Verder scoort OM hoog op lijsten ‘meest duurzame leverancier’ 
van bv. de Consumentenbond. Als coöperatie moet HE ook een bedrag inleggen, maar daar kan voor 
gespaard worden, dit hoeft niet in één keer bij de start. Het HE bestuur heeft lidmaatschap bij OM 
aangevraagd, en dit is inmiddels goedgekeurd door OM. 

Loek van Munster vraagt of er jaarcontracten of variabele tarieven gehanteerd worden. Huib licht 
toe dat het gaat om maandcontracten (=flexcontracten), een variabel contract geldt voor een half 
jaar. Verwacht wordt dat binnenkort jaarcontracten weer mogelijk worden. Harrie Swarte en Martijn 
de Loor vullen aan dat de opgewekte stroom van De Binder ook naar OM gaat, en ook die van het 
schuurdak in Werkhoven. Jeroen Hinfelaar vraagt zich af of de leden er nu nog iets van te vinden 
hebben nu het bestuur reeds besloten heeft. Els .. vraagt of de vergoedingen van OM en 
GreenChoice op de website van HE in een tabel naast elkaar gezet kunnen worden, zodat de 
verschillen helder inzichtelijk zijn voor de leden. Huib zegt dit toe. Age Halma geeft aan dat 
individuele keuzes voor een aanbieder en het lidmaatschap van HE gescheiden trajecten zijn. Tim ter 
Heide vraagt of er financiële risico’s zijn. Martijn de Loor geeft aan dat als men uitstapt, men de inleg 
weer terug krijgt. De leden stemmen in met aansluiting bij OM. 

5. Rondvraag 

Geen aanvullende vragen. Martijn de Loor zegt toe een nieuwe inhoudelijke ALV te plannen.  


